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1. A román teniszezőnő, Simona Halep után Jana Rawlinson ausztrál gátfutó világbajnok rövid időn belül a 
második élsportoló, aki a világban tapasztalható trenddel szemben nem nagyobbítja, hanem éppenséggel 
kicsinyíti a melleit. „Korábban ha a tükörbe néztem, izmos karokat, széles vállat és nagy, erős lábakat láttam, de 
nem éreztem, hogy vonzó nő is lennék” – idézte az MTI a hajdani mellbevágó döntés indítékairól nyilatkozó 
kétszeres világbajnokot. A mostani kicsinyítő műtétet viszont azzal magyarázta, hogy Ausztráliát nem akarja 
megrövidíteni azzal, hogy nem tesz meg mindent a sikerért. Érdekes fizikai dilemma egyébként, hogy melyik 
megoldás kecsegtet jobb gátfutási eredménnyel: a szilikonok eltávolításának köszönhető súly- és légellenállás-
csökkenés, vagy a betétek megtartásának köszönhető néhány plusz centi a célegyenesben a mellbedobásnál. 
Rawlinson csapattársa, Melinda Gainsford-Taylor fel is vetette, hogy a maga részéről érthetetlennek tartja a 
döntést, ugyanis szerinte a nagyobb kebel előnyös lehet, ha célfotó dönt a győztesről. 

Kommentár: Sose tudhatjuk örökre előre, hogy mi hasznos, mi hátrányos. Egy 
vicc megvilágítja ezt. Három lány elhatározza, hogy úszóversenyt rendeznek, 
mellúszásban 50 méteren. Kettő viszonylag gyorsan átússza a medencét, a 
harmadik majdnem belefullad. Nagy nehezen kimentik, lélegeztetik. Mikor 
magához tér, azt mondja: Nem azért mondom, de szerintem ti használtátok a 
kezeteket is. 
2. Hihetetlen sorozat után egymillió dollárt nyert pókeren egy nyugdíjas tűzoltó Amerikában:  
Mike Kosowski a PokerStars Million Dollar Challenge tv-műsor döntőjében legyőzte a világelső Daniel 
Negreanut. Az 53 éves tűzoltó egyébként 2001-ben szolgálatban volt a World Trade Center elleni 
terrortámadáskor, és aktívan segédkezett a mentésben. Az online fordulóban 16 000 játékos közül lett a legjobb, 
de az élő selejtezőben először kiesett. De még egy lehetőséget kapott a PokerStars-tól, s a vigaszágon kvalifikálta 
magát a döntőbe. „A világ egyik legszerencsésebb embere vagyok. Túléltem a terrortámadást szeptember 11-én, 
és annak ellenére, hogy itt az első fordulóban kiestem, kaptam egy második lehetőséget. Nyugdíjasként ez 
hatalmas változás, egyelőre biztos, hogy a fiam egyetemi tanulmányait és a lányom házasságát ebből fogjuk 
fizetni, valamint két alapítványnak fogunk adományozni. Hihetetlen, ami történt, mert az édesapám mindig azt 
mondta, hogy soha ne költsek többet, mint ami a zsebemben van” – idézte szavait a Póker Akadémia. 
 
Kommentár: Amerika mindenből viccet csinál, pl. a nyugdíjas tűzoltóból is. 
Olvastam egy ide illő humort. Elmegy a dokihoz panaszkodni az öreg, hogy 
fogytán az ereje. Doki ír egy receptet, majd visszarendeli. Mr. Smith: használt 
az erõsítõ szer, amit a múlt héten írtam fel magának? - Nem bírtam letekerni a 
kupakját. Pókeresek öntelt aranyköpése: a lottó az izgága butákra kivetett adó. 
A póker: szerencsejáték. Utóbbinak van simlis változata is, íme: aluljáróban 
árul egy lepukkant fazon, vegyen tőlem nyerő sorsjegyet! Nem akarok nyerni! 
Olyan is van! 
3. Meglepő kijelentést tett David Beckham, az angol válogatott ugyanis bevallotta: legszívesebben soha nem 
hagyta volna el a Manchester Unitedet: „Szerettem volna karrierem végéig Manchesterben maradni, de nem 
csak rajtam múlt a dolog. Madridba igazoltam, ahol az utolsó évben sikeresek is voltunk, de mégis, jobb lett 
volna Manchesterben maradni.”  
Beckham 2003-ban szerződött Madridba, majd 2007-ben az amerikai Los Angeles Galaxy-t választotta. Miután 
az Egyesült Államokban más rendszerben zajlik a bajnokság, így már másodszor is kölcsön adták a tavaszi 
idényre az AC Milannak, amely a BL-ben épp a Manchester Uniteddel játszik ki-ki meccset a nyolcaddöntőben. 
„Különleges este lesz, mivel hét éve nem játszottam az Old Traffordon. Manchester United szurkolóként 
természetesen minden mérkőzésen nekik szorítok, de ez most nem így lesz. Győzni szeretnék a Milannal” – tette 



hozzá a 116-szoros válogatott futballista, aki elmondta: irigykedik korábbi csapattársaira, így Paul Scholesra, 
Gary Neville-re és Ryan Giggsre, akik azóta is a Manchestert szolgálják. 
 
Kommentár:Beckham  és a neje az interneten is nagy kedvenc. Kettőjükről 
mondta állítólag David egy interjúban: A feleségemmel mindig fogjuk egymás 
kezét. Ha elengedem, rögtön vásárol magának valamit. David frizurája is 
reklámértékű volt. Erre rímel egy másik Beckham-duma. Elmegy a fodrászhoz 
az új állomáshelyén. Megismeri a figaró, körüludvarolja: Hogyan nyírjam 
meg? -Szó nélkül. 
4. A holland szurkolók beválasztották Dzsudzsák Balázst az Év csapatába. A PSV Eindhoven játékosára 45 ezer 
drukker szavazott a Voetbal International című szaklap voksolásán. Az álomcsapatban a magyar válogatott 
játékos a balszélen kapott helyet. Dzsudzsák hatalmas különbséggel nyert ezen a poszton, a második helyen 
végzett holland válogatott futballista Balázs szavazatainak csak a harmadát kapta. A statisztikák szerint 
Dzsudzsák 17 góllal a második lett a holland bajnokság góllövőlistáján. A szabadrúgásgólok tekintetében viszont 
Dzsudzsák volt a legjobb: négyszer vette be az ellenfél kapuját, ami senki másnak nem sikerült. A PSV magyarja 
adta holtversenyben a legtöbb gólpasszt is Hollandiában: 15 találatot készített elő, amivel holtversenyben az 
első lett az évben.  
Kommentár: Nemrég Balázst egy interjúban Varga Zoltán bírálta, mondván, 
hogy nem csapatjátékos. Fura, csakúgy, mint ez az edzői ars poetica. A 
csapatsportban az a jó, hogy mindig van kit hibáztatni. Szinte naponta szó van 
Balázs klub-cseréjéről. Sportújságíróval vitáztam, van-e értelem és reális 
esélye annak, hogy Balázs a Reál Madridhoz kerüljön. Derűs kompromisszum 
lett a végén: 50 % az esély. Hogy jött ez ki? Hát úgy, hogy vagy sikerül, vagy 
nem! Komolyan: ez neki most még korai lenne. 
5. Árverésre bocsát egy pár, Diego Maradonától lefoglalt fülbevalót az olasz adóhatóság, amely azt reméli, 
hogy a bevétel valamennyivel csökkenti az egykori futballsztár adósságát. Az ékszert négyezer euróra becsülik, s 
akkor foglalta le a hatóság, amikor az argentin klasszis szeptemberben az egyik olasz klinikáján fogyókúrázott. A 
dél-amerikai válogatott jelenlegi szövetségi kapitánya még 1984 és 1991 között, nápolyi légióskodása idején 
halmozott fel 37 millió eurós adótartozást Olaszországban. Az árverést január 14-én tartják.  

Kommentár:Az interneten olvastam, máig őt tartják a futball Batmanjének: jó 
fiú, rossz fiú egyben. Gondolom, a kikiáltási ár a bal füllel együtt értendő, 
utóbbi megy az olasz APEH-be. Számára az edzői valóság olyan illúzió, amit a 
drog tartós megvonása idéz elő. Maradona Nápolyban focizott, Nápolyt az 
északiak lenézik. Íme, egy olasz bemondás: Rómában járni és nem látni a 
pápát kb. annyi, mint Nápolyt látni és nem meghalni. Diegónak ez utóbbi félig 
sikerült. 

6. Anyagilag rossz, morálisan viszont nagyon is emberi döntést hozott a Veszprém: közös megegyezéssel 
elengedi Ivan Pesic horvát válogatott kapust, ugyanis a játékos a magyar szabályok értelmében nem kaphat 
sportorvosi engedélyt, mivel a Marian Cozma-tragédia során elszenvedett késszúrás miatt ki kellett venni az 
egyik veséjét. „Páros szervek esetében, ha az egyiket eltávolítják, akkor a másik hosszabb távon kompenzálja a 
hiányt, azaz hétköznapi értelemben gyógyultnak tekinthető a beteg. Az olyan sportágak esetében viszont, mint a 
kézilabda, a mérkőzések során fellépő folyadéktér-változás révén komolyan terhelődik a vese” – mondta az 
[origo] érdeklődésére dr. Balogh Péter, a Győri Audi sportorvosa. Dr. Tállay András, az Országos 
Sportegészségügyi Intézet vezető keretorvosa hozzátette, emberileg érthető, hogy Pesic vissza szeretne térni, de 
ha most kivételt tesznek vele, ezentúl mindenki erre az esetre hivatkozik, akinek egy veséje van. Dr. Magyarády 
Péter, az MKB Veszprém operatív elnöke kijelentette, a körülmények, a tragédia és annak emberi vonatkozása 
mind-mind arra sarkallja a klubot, hogy az anyagi veszteség ellenére tudomásul vegye a játékos kérését, és 
hozzájáruljon a közös szerződésbontáshoz, mivel Horvátországban nincs ilyen engedélyhez kötve a szereplés.  



Kommentár: A veszprémi kézilabdások múlt éve tiszteletet érdemel. Lám, ez a 
gesztus is abszolút emberi hozzáállást mutat. A TF-ről is csak ilyen, végsőkig 
helytálló sportembereket ismerek: Mocsai Lajos pl. Név nélkül, jellemző egy 
másik, megszállott vén sportemberre: járókerettel lábtengózott, a sportorvos 
meg a haját tépte. Sportorvosi story, megtörtént: foghúzás, doki kéri a 
pácienst: ordítson kérem. Annyira fog fájni? Nem, de egy óra múlva BL-
meccs, és még 6-an várnának odakint. 

7. Ismét éles vita bontakozott ki a magyar sport támogatása körül: Orbán Viktor egymilliárdos azonnali 
póttámogatást ígért választási győzelme esetén, és azt mondta: nemzeti ügy, hogy Magyarország az olimpiai 
éremtáblázat első tíz helyezettje között szerepeljen. Az origo a javaslat kapcsán több sportközgazdászt is 
megszólaltatott. Sárközy Tamás, a Nemzeti Sporttanács elnöke úgy vélte, az utóbbi években a költségvetés 0,25-
0,35 százaléka jutott a sportra, ami még meg is haladja az európai átlagot. A probléma az, hogy a sport a GDP-
ből igen alacsony mértékben, 0,7-1 százalékkal részesedik. Eközben az állami támogatásból a sportvezetői 
juttatásokra költött összeg aránya a nyugat-európainak két-háromszorosa. De aránytévesztés volt a pekingi 
olimpia utáni jutalmazás is: a kormány kétmilliárd forintot osztott szét, a 2008-as összes állami sporttámogatás 
egyhatodát. A magyar sportban a rendszerváltás előtti modell bizonyul most életképtelennek, ugyanis a kizárólag 
az állam pénzére alapozó felállás már nem működik. Dénes Ferenc sportközgazdász kimutatta, a 2008-as 
pekingi olimpia állami támogatása nagyobb volt, mint 1990 után bármelyik olimpiáé. A kapott pénzt több 
szövetség fel sem tudta használni, és kénytelen volt visszafizetni. Dénes szerint hajmeresztő adat, hogy a sportra 
költött pénz 70 százaléka az élsportra megy el, s csak 30 százaléka a szabadidősportra. Magyarországon 
ráadásul öt szervezet rendelkezik az állami pénzek elosztása felett, és mindegyik külön apparátust tart fent. Az 
iszonyatos pazarlás közben a klubok és a létesítmények lepusztultak és a megszűnés szélére sodródtak.  

Kommentár: van aki a labdával dekázik, van, aki a számokkal. Zsákutca ez, 
illúzióval megtömve. Tudjátok melyik évből származik a következő idézet? „A 
testkultúrát támogató jogi, gazdasági, önkormányzati és civil környezetet 
hozunk létre. A helyi és országos forrásbevonás ösztönzése mellett 
előmozdítjuk, hogy mindenütt a költségvetés legalább 1 %-át a sport közérdekű 
céljaira fordítsák. Felülvizsgáljuk a sporttörvényt. Útját álljuk a bürokratikus 
gúzsba-kötésnek, de minden sportágban érvényt szerzünk a törvényeknek.” 
Nos: a dátum 2001, és az akkori sportkormányzattal szemben fogalmazta meg 
a baloldal, de utóbb szinte semmit nem csinált meg belőle. Kevés hitele van 
már a szavaknak. Valójában a forint-fillér az után volna döntő, hogy a feje 
tetejéről a talpára állítjuk a magyar sport rendszerét. Ma a honi sport-
szisztéma már nem antidemokratikus, állam-központú sportpiramis, de még 
nem piacbarát, autonóm, közérdekű funkciói miatt szelektíve támogatott 
közügy. Sem Kelet-Európai, sem Nyugat-Európai trendet, modellt nem követ: 
se hal, se hús. Modernizációja a kulcs-kérdés, nem pedig a belőle élők 
gazdagítása. Sok a kinyilatkoztatás, a ráolvasás: Sárközytől Vargáig. Tréfás 
szemléltetés: megtizedeli a farkas a nyulakat, mondd bölcs bagoly, mit 
tanácsolsz? Változzatok át sünné! Nagyszerű, de hogyan? Fene se tudja, én a 
stratégiai ügyekkel foglalkozom. Okostóbiások a sportban is egymást kioltó 
ötletekkel házalnak. Mint az egyszeri boltos: élőhal kapható, szeletelve is! 

 


